
 

Styrelseprotokoll kl. 10-12, 28 Januari, 2024, Folkets hus, 
Heby 
Deltagare: Salar Valinia (Ensucon), Madelene Rendlert (Heby kommun), Per Möller (Heby 
kommun/adjungerad), Magnus Weidenhaijn, Bo Käck, Gunilla Lindström, Hillevi Bohlin, Sylve 
Salström, Henrik Turunen, Lars Adolfsson, Yngve Melin, ChrisYne Persson, Louise 
Gårdenborg, Staffan Lund 

§1. Välkommen och dagordning 

Staffan hälsade alla välkomna och speciellt de inbjudna gästerna Salar Valinia och Madelene 
Rendlert. Salar med digital uppkoppling och Madelen på plats från 1030. 

Dagordningen godkändes. 

§2. Uppdatering av arbetsgrupperna 

Listan över styrelsens arbetsgrupper gicks igenom och uppdaterades. ChrisYne ingår i 
informaYonsgruppen. Magnus ingår i Regleringsgruppen samt Näckrosgruppen. I övrigt 
bestämdes aa Hillevi och Yngve också ingår i Fiskegruppen som är Fiskevårdsföreningen. I 
övrigt inga ändringar från föregående år. Molly markerade dock betydelsen av aa 
Näckrosgruppen träffades regelbundet. Se bifogad uppdaterad indelning i arbetsgrupper 
2024-01-28. 

§3. Status om LONA projekt för Klimatregleringen 

Staffan rapporterade aa en ny LONA ansökan har gjorts och skickats in Yll Länsstyrelsen i 
samarbete med Heby kommun. Det Ydigare LONA projektet om Klimatregleringen avslutades 
den sista december och ska slutrapporteras senast den sista mars. Den nya LONA ansökan 
har cirkulerats Yll styrelsen.  

§4. PresentaYon och diskussion om ENSUCON Utredning Analys och Åtgärdsförslag vansjön-
Nordsjön. 



Utredningen har cirkulerats Yll styrelsen innan mötet. Madelene är den som håller i 
utredningen från kommunens sida och hon informerade också om aa hon kommer aa ta 
över en del av vaaenfrågorna från Lina Salomonsson.  Salar inledde med en presentaYon av 
utredningen. Styrelsen gav både ris och ros Yll utredningen. Styrelsen tar inte gemensamt 
ställning Yll utredningen utan alla synpunkter på utredningen som redovisas i bilagorna är 
personliga. Bland mötesdeltagarna fanns både dom som plöjt utredningen i detalj, dom som 
läst sammanfaaningen och dom som bara sea rapportens utsida. Utredningen har en ganska 
komplex materia och det är inte så läa aa säaa sig in i alla detaljer. Men Salar gjorde en bra 
presentaYon av utredningen. De återstår dock en hel del frågor om utredningens innehåll. 
Det är förmodligen klokt aa avvakta något med aa bestämma hur utredningen ska hanteras. 
Men mycket vikYgt aa diskussionen om sakfrågorna nu kommit igång både för processen i 
VNV och med tanke på kommunens vaaeniniYaYv. Men se bifogade samling av synpunkter 
från deltagarna. Staffan var kriYsk Yll delar av utredningen och har samlat sina synpunkter i 
en bifogad fil. Alla deltagarna uppmanades aa fylla på med reflexioner för den fortsaaa 
diskussionen. Learning in acYon! 

§5. Uppdatering av VNV kalender 

Mötet diskuterade det förslag på VNV kalender som Staffan delat. På grund av Ydsbrist 
beslutades aa frågan om uppdatering av kalendern skjuts Yll nästa styrelsemöte. Förslaget 
Yll kalender bifogas protokollet. 

§6. Nästa möte 

Nästa möte blir söndagen den 17 mars kl. 10-12 i Bygdegården (preliminärt)  

Vid protokollet 

Staffan Lund 


